
Gluntarnas Vänner 

Styrelseprotokoll nr 2/2020-2021 

Styrelsemöte via ”Teams” den 17 mars 2021 
 
Närvarande: Mats Wahlberg, Elisabet Claesson, Joakim Ekedahl, Bo G Hall, Petter Hansson, 
Inga Svanfeldt och Jonathan Wahlsten.   
 
§ 1. Öppnade Mats mötet och hälsade Petter välkommen i styrelsen. 
 
§ 2. Utsågs Jonathan till justeringsperson. 
 
§ 3. Lades föregående protokoll avseende styrelsens konstituering mm till handlingarna. 
 
§ 4. Ekonomi och medlemmar. Inga meddelade att på kontot finns 17 720:25 och i 
handkassan 410 kr. Vi har 55 medlemmar (inkl hedersmedlemmar och ständiga). 
Medlemsavgiften till DELS är betald. 
 
§ 5. Kommande program. Pandemin fortsätter att lägga en blöt filt över verksamheten. 
Varken det traditionella vårarrangemanget på G-H nation eller samlingen vid årets Kulturnatt 
bedömdes vara möjliga att genomföra.  Jonathan påminde om förslaget att vi kan anordna 
en utomhusvandring med sång till gluntmiljöer i stadens centrum. En liknande tanke vore att 
övertyga kommunens kulturnämnd att vid lämpliga platser låta sätta upp skyltar med 
hänvisning till en där aktuell glunt. Trots att nämnden hittills varit negativ skadade inte att 
ge den en ny propå vilket Mats tog på sig. 
     Vidare ansågs det vara dags att överväga programpunkter vid årsmötet den 2 oktober. En 
tanke som fanns kvar sedan före pandemin är att Rickard Tellström skulle tala om maten i 
Gluntarna. Mats skulle höra med honom härom. 
    Senare i höst kunde det enligt Bo G bli aktuellt att försöka upprepa gluntkvällarna på G-H. 
Inga påminde vidare om filmen ”Prins Gustaf” som innehåller en rad gluntar. Hon lovade ta 
förnyade kontakter med Svenska Filminstitutet i Stockholm för att undersöka möjligheterna 
till en gruppresa dit med visning av filmen. Ännu roligare vore om vi kunde på något sätt få 
tillgång till filmen och visa den via webben för våra medlemmar. 
 
§ 6. Arkivskåp. Godkändes inköp av ett IKEA-skåp för en gratis placering på Västgöta nation 
till en kostnad av högst 3 000 kr, inklusive transporter. 
 
§ 7. Övriga frågor. Påpekades vikten av att ta vara på möjligheterna att lyfta fram Vännerna i 
olika förekommande sammanhang. Ett exempel är att vi nyligen var omnämnda i en 
tidningsnekrolog. Ett medlemsbrev innehållande dagsläget borde skickas ut senare i vår. 
 
§ 8. Tidpunkt för nästa möte fastställdes till onsdagen den 25 augusti kl 18. Jonathan håller 
i nätarrangemanget om ett sådant fortfarande då är aktuellt. 
 
§ 9. Avslutade Mats mötet. 
  
 Mats Wahlberg                                                                          Bo G Hall 
  ordförande                                                                              sekreterare 
  
 
 
 
 
                                           Jonathan Wahlsten 
                                           justeringsperson	  


